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Radny Rady Gminy Łomża 

W odpowiedzi na interpelację z dnia 12 marca 2020 r., uprzejmie informuję, że Pana wniosek 

dotyczący wyrównania pobocza i nasypania kruszywem ul. Świętojańskiej we wsi Jednaczewo został 

przyjęty. Wskazane w interpelacji zadanie wymaga wyznaczenia granic pasa drogowego oraz 

zabezpieczenia środków finansowych na jego realizację. Dodatkowo znaczący wpływ na możliwy termin 

realizacji wnioskowanych prac ma sytuacja w kraju związana z pandemią. 

W związku z powyższym ww. prace będą realizowane w miarę możliwości po zakończeniu 

epidemii z bieżącego utrzymania dróg. 


